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§ 108 Redovisning av Fiberstadens verksamhet 

Ärendebeskrivning 
Fiberstaden AB:s VD Magnus Larsson informerar kommunstyrelsen om Fiberstaden 
AB:s verksamhet avseende organisation, verksamhetsområden, ekonomi samt 
pågående och kommande aktiviteter.  

Ordföranden tackar för informationen. 

____ 
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§ 109 Bokslut 2010 för Hudiksvalls kommuns 
donationsförvaltning. 

Dnr 2011-242-042 

Ärendebeskrivning 
Kommunledningskontoret har överlämnat bokslut för Hudiksvalls kommuns 
donationsförvaltning 2010. 

Allmänna utskottet har föreslagit att bokslutet fastställs. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar ekonomichef Anders Svedman i 
ärendet. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att fastställa bokslutet för Hudiksvalls kommuns donationsförvaltning 2010. 

______ 
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§ 110 Rapportering av kapitalförvaltningen för 2010 samt 
lägesrapport 2011-04-29 

Ärendebeskrivning 
Konsult Jan Bernhard Waage, Wassum Investment Network, informerar 
kommunstyrelsen om kapitalförvaltningen, avseende kommunens pensionsmedel och 
försäljningsmedel. 

Vid informationen framkommer bl a: 

Pensionsmedlen 

• Innehåller totalt till 312 milj kronor 

• Avkastningen under 2010 var 5,7 % och uppgick till 16,9 milj kr. 

Försäljningsmedlen 

• Innehåller totalt till 208 milj kronor 

• Avkastningen under 2010 var 4,9 % och uppgick till 9,7 milj kr. 

 

När det gäller den etiska granskningen uppgick ”renhetsgraden” till 97 % vid senaste 
årsskiftet. 

Ordföranden tackar för informationen. 

______ 
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§ 111 Fastställande av ny investeringsplan för 2011  

Dnr 2011-241-042 

Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen kallade till extra sammanträde den 27 april 2011 med anledning av 
den ekonomiska situationen i Hudiksvalls kommun. Bromspaket är inte nödvändigt i 
dagsläget men en allmän återhållsamhet rekommenderas. 

Ekonomichef Anders Svedman redovisade vid sammanträdet, tillsammans med 
samtliga nämnders förvaltningschefer och ordförande, respektive nämnds driftsbudget 
och vad som kan förändras för att uppnå ett bättre resultat för år 2011. 

Förvaltningschefernas ledningsgrupp har föreslagit åtgärder. Överprövning vid 
kompetensutveckling och nyanställningar över en månad, återhållsamhet vid upptag av 
nya utredningar och inköp av inventarier, stopp för alla arbetsluncher både externt och 
internt, lärande- och kultur-, social- och fritids- och tekniska nämndens ekonomi ska 
redovisas vid kommunstyrelsens sammanträden. 

En revidering av investeringsbudgeten för år 2011 är nödvändig.  

Majoritetspartierna (C, M, MP, KD och FP) redovisade i förslag till ny reviderad 
investeringsbudget en minskning av investeringar motsvarande 16 500 000 kronor. 
(bilaga 1, kolumn B)          Bilaga § 111a 

Kommunledningskontoret föreslog kommunstyrelsen att upphäva tredje att-satsen i 
kommunstyrelsens beslut 2011-04-14, § 102, beträffande ny investeringsplan för år 
2011, att istället fastställa ny investeringsplan för 2011, enligt bilaga 1 kolumn B,  
att ianspråkta 7,5 miljoner kronor ur kommunens försäljningsmedel för finansiering av 
investeringar i akuta fastighetsåtgärder, samt att utöka låneramen med 15,0 miljoner 
kronor 2011 i förhållande till kommunfullmäktiges beslut 2010-12-13, § 32, för 
finansiering av nytt gruppboende vid Kristineberg. 

Oppositionspartierna (S och V) lämnade skriftligt förslag till ny reviderad 
investeringsbudget från oppositionspartierna. Förslaget innebär en minskning av 
investeringar motsvarande 19 850 000 kronor. (bilaga 2, kolumn C)         
     Bilaga § 111 b     

Kommunstyrelsen beslutade 27 april 2011 att tillstyrka kommunledningskontorets 
förslag. 

Ärendet lyftes ur dagordningen vid kommunfullmäktiges sammanträde 2 maj 2011. 
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Majoritetspartierna (C, M, MP, KD och FP) har lämnat in ändring i sitt förslag 
avseende kommunens investeringsbudget 2011. 

Bilaga § 111c 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Jonas Holm (M) bifall till 
kommunstyrelsens tidigare förslag med majoritetspartiernas inlämnade ändring. 

Mikael Löthstam (S) yrkar att investeringsbudgeten för 2011 fastställs enligt 
oppositionspartiernas förslag, att låneramen utökas med 15 miljoner kronor 2011 för 
finansiering av nytt gruppboende inom socialpsykiatrin, samt yrkar avslag på 
majoritetspartiernas förslag om att ta 7,5 miljoner kronor ur kommunens 
försäljningsmedel för investeringar i akuta fastighetsåtgärder.  

Kent Sjöberg (KD), Ann Berg (FP), Göte Bohman (MP), Stefan Bäckström (C), och 
Håkan Rönström (M) yrkar bifall till Jonas Holms förslag.     

Ordföranden framställer först proposition om bifall eller ej till kommunstyrelsens 
tidigare förslag om att upphäva kommunstyrelsens beslut beträffande ny 
investeringsplan för år 2011 samt att fastställa ny investeringsplan för 2011, och finner 
att kommunstyrelsen bifaller detta. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall eller ej till kommunstyrelsens 
tidigare förslag om att utöka låneramen med 15,0 miljoner kronor 2011, för 
finansiering av nytt gruppboende vid Kristineberg, och finner att kommunstyrelsen 
bifaller detta. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall antingen till Jonas Holms 
förslag eller till Mikael Löthstams förslag till investeringsplan 2011, och finner att 
kommunstyrelsen bifaller Jonas Holms förslag. 

Ordföranden framställer till sist proposition om bifall eller ej till Jonas Holms förslag 
gällande att ianspråkta 7,5 miljoner kronor kommunens försäljningsmedel för 
finansiering av investeringar i akuta fastighetsåtgärder, och finner att kommunstyrelsen 
bifaller detta.  

Kommunstyrelsen förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att upphäva tredje att-satsen i kommunstyrelsens beslut 2011-04-14, § 102, beträffande 
ny investeringsplan för år 2011,  
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att istället fastställa ny investeringsplan för 2011, enligt bilaga 1 kolumn B, med 
majoritetspartiernas ändringar enligt bilaga § 111c 

att ianspråkta 7,5 miljoner kronor ur kommunens försäljningsmedel för finansiering av 
investeringar i akuta fastighetsåtgärder, samt  

att utöka låneramen med 15,0 miljoner kronor 2011 i förhållande till 
kommunfullmäktiges beslut 2010-12-13, § 32, för finansiering av nytt gruppboende vid 
Kristineberg. 

Emot beslutet och till förmån för Mikael Löthstams förslag reserverar sig Mikael 
Löthstam (S), Susanne Östh (S), Majvor Westberg-Jönsson (S), Uno Jonsson (S), Siw 
Karlsson (S), Olle Borgström (S) och Daniel Pettersson (V).       

____ 
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§ 112 Ansökan från Stiftelsen Kenth Högströms minnesfond 
om hyresreduktion/hyresfritt vid evenemang på 
Folkets Hus i Hudiksvall. 

Dnr 2011-210-807 

Ärendebeskrivning 

Stiftelsen, Kenth Högströms minnesfond, har ansökt om hyresreduktion alternativt, 
hyresfritt vid evenemang på Folkets Hus i Hudiksvall den 26 mars 2011, då den årliga 
stipendieutdelningen ur Kenth Högströms minnesfonds äger rum. Hyran för en kväll 
uppgår till 9 500 kronor. 

Kommunledningskontorets yttrande 
Frågan är av principiell karaktär och beslutet är viktig ur den aspekten. Budgeten för 
FH Hudiksvall är baserad på att alla betalar hyra när man nyttjar lokalerna. I dag sätts 
hyran olika beroende på aktivitetens karaktär, kommersiell eller kulturell. Principen är 
dock att alla betalar hyra. 

Kommunledningskontoret har föreslagit att ansökan avslås, samt att principen om 
hyresreduktioner eller hyresbefrielse inte skall tillämpas vid uthyrning av lokaler i FH 
Hudiksvall. 

Allmänna utskottet har förslagit att ansökan, utifrån kommunens ekonomiska läge 
2011, avslås.  

Kommunstyrelsen beslutar 

att utifrån kommunens ekonomiska läge 2011, avslå ansökan. 

______  
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§ 113 Ansökan från Gästrike – Hälsinge nation om bidrag 
för upprustning av inventarier i nationshus i Uppsala. 

Dnr 2011-199-048 

Ärendebeskrivning 

Gästrike-Hälsinge nation i Uppsala har ansökt om ett frivilligt bidrag från länets 
kommuner för upprustning av sina inventarier i nationshuset. En bilaga med olika 
uppsättningar bord och stolar med prislappar har bifogats ansökan. 

De ekonomiska förutsättningarna har förändrats ganska radikalt sedan 1 juli 2010 för 
landets nationer, då den obligatoriska kåravgiften till nationerna slopades. Nu är 
medlemskapet frivilligt enligt riksdagsbeslut, vilket påverkar deras 
finansieringsmöjligheter i framtiden. 

Gästrike-Hälsinge nation firar i år 200-årsminnet av sin sammanslagning. En 
jubileumsvecka kommer att äga rum i slutet av september i år, då huset kommer att 
fyllas av kulturella aktiviteter med anknytning till både nation och hemlän. 

Kommunledningskontoret har föreslagit att ärendet bör överlämnas till Hälsingerådet 
för en gemensam samsyn i frågan. 

Allmänna utskottet har förslagit att ansökan, utifrån kommunens ekonomiska läge 
2011, avslås.  

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Uno Jonsson (S) bifall till allmänna 
utskottets förslag. 

Kommunstyrelsen beslutar 

att utifrån kommunens ekonomiska läge 2011, avslå ansökan. 

______  
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§ 114 Ansökan från Pilgrimstid Sverige om anslag till 
invigning av Stråsjöleden. 

Dnr 2011-187-820 

Ärendebeskrivning 

Pilgrimstid Sverige, ekonomisk förening har ansökt om bidrag med 50 000 kronor för 
marknadsföring, servering och underhållning vid invigningen av Stråsjöleden den  
14 maj 2011.  

Forsa folkhögskola har tillsammans med föreningen Pilgrimstid bedrivit ett projekt för 
att utveckla pilgrimsvandrandet i Hälsingland. Projektet har resulterat i upprustade 
vandringsleder och olika slags aktiviteter längs leden. 

Lördagen den 14 maj planeras invigning av Stråsjöledens första etapp, från Enångers 
gamla kyrka till Stråsjö.  

Kommunledningskontoret har föreslagit att ansökan avslås utifrån kommunens 
ekonomiska läge 2011. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningskontorets förslag. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Kent Sjöberg (KD) bifall till allmänna 
utskottets förslag. 

Kommunstyrelsen beslutar 

att utifrån kommunens ekonomiska läge 2011, avslå ansökan. 

______ 
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§ 115 Ansökan från Hagmyrens Damklubb om bidrag till 
föreläsningar. 

Dnr 2011-112-807 

Ärendebeskrivning 

Hagmyrens Damklubb har ansökt om bidrag med 15 000 kronor. De avser att 
arrangera föreläsningar om bl. a foder, träning, skoning osv. Bidraget ska täcka 
föreläsning, resa, mat och logi för föreläsarna Ludfi Kolgjini och Stig H Johansson. 

Kommunledningskontoret har föreslagit att ärendet avslås utifrån kommunens 
ekonomiska situation 2011. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningskontorets förslag. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde anmäler Jonas Holm (M) jäv och deltar ej i 
handläggning av och beslut i ärendet. 

Kommunstyrelsen beslutar 

att utifrån kommunens ekonomiska läge 2011, avslå ansökan. 

______ 

 



Protokoll 15 (43)

Sammanträdesdatum  
2011-05-12 

Kommunstyrelsen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 116 Ansökan från Hudiksvalls FF om verksamhetsbidrag. 

Dnr 2011-114-808 

Ärendebeskrivning 

Hudiksvalls Förenade Fotboll (Hudiksvalls FF) har ansökt om partnerskap/samarbete 
med Hudiksvalls kommun. Målet är att bidra till att förverkliga den vision som 
Hudiksvalls FF har om en gemensam satsning för fotbollen i kommunen. En vision 
om ett representationslag och ett samarbete som skapar balans mellan en vassare elit 
och en bredare bredd. 

För att få modellen och samarbetet att lyckas behövs stöd både från näringslivet och 
kommunen.                                                                                                   
Hudiksvalls FF har därför ansökt om ett kommunalt bidrag på 200 000 kronor för att 
kunna genomföra alla nödvändiga insatser som krävs för att uppfylla visionen.  

Yttrande 
Social- och fritidsförvaltningen skriver i yttrande att den aktuella ansökan skall riktas 
till kommunstyrelsen, eftersom den dels avser marknadsföring av hela kommunen, dels 
är riktad till idrott på elitnivå. Social- och fritidsnämnden beviljar endast bidrag till 
föreningar som bedriver barn och ungdomsverksamhet, 4-25 år, enligt bidragsregler 
fastställda av kommunfullmäktige. 

Kommunledningskontoret har föreslagit att ansökan avslås utifrån kommunens 
ekonomiska läge 2011. Vid ställningstagande till ärendet bör beaktas att frågan om 
bidragsgivning till Hudiksvalls FF kan vara av principiell natur. Det finns även andra 
fotbollsklubbar i kommunen, liksom andra ishockey- och innebandyklubbar som 
spelar i högre divisioner än Hudiksvalls FF.  

Allmänna utskottet har förslagit att ansökan, utifrån kommunens ekonomiska läge, 
avslås. 

Kommunstyrelsen beslutar 

att utifrån kommunens ekonomiska läge 2011, avslå ansökan. 

______ 
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§ 117 Ansökan om medfinansiering i utvecklingen av 
Dellenova. 

Dnr 2010-424-140 

Ärendebeskrivning 

Föreningen, Galgbergstornet, Dellenova har begärt ett förhandsbesked från 
Hudiksvalls kommun, om ett kommunalt bidrag på ca.1 miljon kronor för att 
medverka i utveckling av anläggningen, Dellenova.  
Den totala upprustningen beräknas till 3 818 000 kronor. Tidigare har Hudiksvalls 
kommun bidragit med 454 990 kronor för upprustning av vattentornet. 
I den nya utvecklingen avser man att koppla länets energirådgivare till anläggningen. 

Kommunledningskontorets yttrande 
Ändamålet för investeringen är diffus, eftersom syfte och framtida 
användningsområde för investeringen saknas eller är mycket oprecis. Dessutom saknas 
någon förankring bland energirådgivarna i länet beträffande kopplingen till 
anläggningen. 

Kommunledningskontoret har föreslagit att ansökan avslås. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningskontorets förslag. 

Kommunstyrelsens har beslutat att återremittera ärendet till lärande- och kultur-
nämnden, för att utreda om det ur utbildningssynpunkt finns behov av det som 
anläggningen kan erbjuda. 

Yttrande 
Lärande – och kulturnämnden skriver i yttrande att det är ett nationellt uppdrag att öka 
intresset för teknik och naturvetenskap bland barn och ungdomar för att Sverige ska 
kunna behålla sin position som en nation i framkant av teknikutveckling. I Hudiksvall 
genomför skolorna, tillsammans med företag, många olika aktiviteter och projekt i 
syfte att öka intresset för teknik och naturvetenskap. T.ex. Mulle Meck, KomTek, 
Teknikcollege, NTA-lådor, ett fjärde år på teknikprogrammet, tjejer och teknik, 
lärarprao och branchprao. 

En färdigställd anläggning som Dellenova skulle tillföra skolorna i Hudiksvall 
ytterligare möjligheter att arbeta för naturvetenskap- och teknikintresset. Lärande- och 
kulturnämnden ser dock inga möjligheter att bidra till utveckling av anläggningen då 



Protokoll 17 (43)

Sammanträdesdatum  
2011-05-12 

Kommunstyrelsen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

det investeringsutrymme som finns de närmsta åren måste användas för underhåll och 
modernisering av skolor och förskolor. 

Lärande- och kulturnämnden har beslutat att lämna yttrandet vidare till 
kommunstyrelsen. 

Allmänna utskottet har förslagit att ansökan, utifrån kommunens ekonomiska läge, 
avslås.  

Kommunstyrelsen beslutar 

att utifrån kommunens ekonomiska läge 2011, avslå ansökan. 

______ 
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§ 118 Åtgärder för att höja kvaliteten inom grundskolan 

Ärendebeskrivning 
Lär- och kulturchef Lennart Backlund och grundskolechef Elisabeth Bäckström 
redovisar för kommunstyrelsen vilka åtgärder som görs för att höja kvaliteten inom 
grundskolan. 

Information ges om olyckshändelse som inträffade igår vid ett experiment i årskurs 7 
på Läroverket och som har uppmärksammats i media. 

Grundskolans verksamhet presenteras.  

Ett utvecklingsprogram för grundskolan har tagits fram inom verksamheten. 
Utvecklingsprogrammet innehåller tre delar. 

Del 1 Viljeinriktning och mål. 

     Bilaga § 118 

Del 2 Mål och redovisning av systematiska förbättringsarbetet. 

Del 3 Utmaningar framåt. 

Ordföranden tackar för informationen. 

____  
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§ 119 Huvudmannaskap för saneringsåtgärder vid 
Håstaholmen. 

Dnr 2011-257-453 

Ärendebeskrivning 

Länsstyrelsen har framställt förfrågan om Hudiksvalls kommun kan åta sig 
huvudmannaskap för s.k. efterbehandlingsåtgärder vid f.d. Håstaholmens sågverk i 
Hudiksvall. Länsstyrelsen har bett om svar senast den 13 maj 2011. På berörd mark, 
som ingår i utvecklingen av Hudiksvalls hamnområde, har det tidigare bedrivits 
sågverksamhet som enligt undersökningar lämnat efter sig föroreningar i byggnader, 
mark och sediment i form av dioxiner, arsenik, metaller och olja.  

Då det som i aktuellt fall, inte är skäligt att låta den som bedrivit den förorenande 
verksamheten på området svara för hela efterbehandlingsåtgärden, går det att söka 
statliga bidrag för de kostnader där ansvar saknas. För att kunna få statliga bidrag till 
saneringsåtgärder krävs att det finns en huvudman som åtar sig ansvar för projektet. 
Endast myndigheter kan agera sådan huvudman. I huvudmannaskapet ingår ett 
finansiellt ansvar och dels ett beställaransvar.  

Statliga bidrag kan användas även för projektledning. De kostnader som kommunen 
har att ansvara för är preliminärt bl.a. upphandlingar, administrativa kostnader i form 
av t ex mötestid för styrgrupper och ekonomiadministration. 

Kommunledningskontoret har förslagit att Hudiksvalls kommun ska utgöra huvudman 
för efterbehandlingsåtgärder vid f.d. Håstaholmens sågverk, samt att tekniska 
nämnden får i uppdrag att ansvara för genomförandet av de åtgärder som ingår i 
huvudmannaskapet. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningskontorets förslag. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar miljöskyddsinspektör Jonas 
Rasmusson och teknisk chef Jan Kroppegård i ärendet. 

Ann Berg (FP), Mikael Löthstam (S), Daniel Pettersson (V), Majvor Westberg-Jönsson 
(S) och Göte Bohman (MP) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.   



Protokoll 20 (43)

Sammanträdesdatum  
2011-05-12 

Kommunstyrelsen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

Kommunstyrelsen beslutar 

att Hudiksvalls kommun ska utgöra huvudman för efterbehandlingsåtgärder vid f.d. 
Håstaholmens sågverk, samt  

att tekniska nämnden är ansvarig för genomförandet av de åtgärder som ingår i 
huvudmannaskapet. 

______ 
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§ 120 Information angående räddningstjänstens 
verksamhet i Hassela 

Ärendebeskrivning 
Räddningschef Lennart Juhlin informerar kommunstyrelsen om räddningstjänstens 
verksamhet i Hassela. 

Läget i Hassela är följande: 

 Ändring till 1+3 från vecka 18 

 Inga arbetsledare, 14 deltidsbrandmän 

 Ingen omfördelning inom verksamheten 

 Ändring av larmplaner gjord 

 Träff med Arbetsmiljöverket vecka 20 

 Nya rekryteringsinsatser för deltidsbrandmän och arbetsledare 

 Nämndens direktiv gäller för handlingsprogrammet 

 Information 

 Fortsatt satsning på förebyggande 

 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 121 Forskningsinstitut i Hälsingland 

Dnr 2010-226-106 

Ärendebeskrivning 

Hälsingeutbildning ekonomisk förening har utarbetat ett förslag på hur ett 
forskningsinstitut i Hälsingland kan se ut vad gäller organisation, finansiering, innehåll.  

Den organisationsform som är aktuell är en stiftelse. En stiftelse kan ge en stabil och 
långsiktig grundfinansiering med en verksamhet som stämmer överens med 
forskningsrådens praxis för beslut. Möjligheterna till extern finansiering underlättas. 

Forskningens övergripande mål ska vara att utveckla metoder och modeller för hållbar 
regional utveckling som är anpassade till landskapets specifika förhållanden. 

Förslaget innebär att kommunerna ska finansiera sex halvtidstjänster som forskare, en 
forskningsledare på halvtid och en föreståndare på heltid. Den totala kostnaden för 
kommunerna är 3,55 miljoner kronor. Fördelat kommunvis blir Hudiksvalls del 
994 000 kronor. 

Hälsingerådet har under ett flertal tillfällen diskuterat frågan vid sina sammanträden. 
De rekommenderar nu, samtliga kommuner att diskutera liggande förslag för att lämna 
redovisning av sina ställningstaganden om deltagande i Forskningsinstitut FoU 
Hälsingland vid Hälsingerådets nästa sammanträde. 

Allmänna utskottet har föreslagit att Hudiksvalls kommun avstår från deltagande i 
Fou. 

Kommunstyrelsen beslutar 

att Hudiksvalls kommun avstår deltagande i Forskningsinstitut Fou Hälsingland. 

______ 
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§ 122 Rapport om arbetsmarknadsläget 

Ärendebeskrivning 
Planeringschef Hans Gyllow presenterar arbetsmarknadsläget för mars 2011, visar i en 
kurva hur läget varit från 1981 och fram till 2011 samt redovisar antalet öppet 
arbetslösa den senaste 12-månadersperioden. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 123 Ny regional kollektivtrafikmyndighet inkl 
skatteväxling 

Dnr 2010-341-531 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige har att besluta om organisation för ny regional kollektiv-
trafikmyndighet i länet att gälla fr.o.m. 1 januari 2012. 

Enligt den nya kollektivtrafiklagen ska det inrättas en regional kollektivtrafikmyn-
dighet i varje län. Kommunerna och landstinget måste därför i förväg ta ställning till 
hur den nya myndigheten ska vara organiserad. Lagen anger några alternativ som 
kommunerna och landstinget kan komma överens om att välja. Landstinget har i 
samverkan med länets kommuner under hösten 2010 utrett och sökt tydliggöra olika 
organisatoriska lösningar för den blivande myndigheten. Det har även ägt rum ett antal 
informations- och dialogmöten med inblandade parter.  

En tjänstemannagrupp, som på uppdrag av en politisk styrgrupp bestående av 
presidierna från regionstyrelsen och landstingsstyrelsen utrett två huvudalternativ, har 
föreslagit att Landstinget Gävleborg blir den nya regionala kollektivtrafikmyndigheten.  

Organisationsförändringen medför en skatteväxling som uppgår till 26 öre, vilken 
baseras på kommunernas prognostiserade kostnad för kollektivtrafiken år 2012. 

Kommunledningskontoret har tillstyrkt föreslaget om att Landstinget Gävleborg ska 
vara regional kollektivtrafikmyndighet i Gävleborgs län, att samverkan och samråd ska 
ske enligt upprättad modellbeskrivning, att landstinget Gävleborg övertar 
kostnadsansvaret för kollektivtrafiken och att en skatteväxling genomförs, att mildra 
effekterna av omfördelningen genom en tillfällig treårig modell för mellankommunal 
utjämning samt att Landstinget Gävleborg blir 100% ägare av X-trafik AB.    

Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar planeringschef Hans Gyllow i 
ärendet. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar  

att Landstinget Gävleborg ska vara regional kollektivtrafikmyndighet i Gävleborgs län 
från den 1 januari 2012, 
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att tillämpa samverkan och samråd mellan landstinget och länets kommuner i enlighet 
med upprättad modellbeskrivning, 

att Landstinget Gävleborg övertar kostnadsansvaret för kollektivtrafiken och att en 
skatteväxling genomförs från den 1 januari 2012 med kommunerna Hofors, 
Sandviken, Ockelbo, Gävle, Ovanåker, Bollnäs, Söderhamn, Ljusdal, Hudiksvall och 
Nordanstig, 

att nivån på skatteväxlingen fastställs till 26 öre och baseras på kommunernas 
prognostiserade kostnad för år 2012, 

att de ekonomiska omfördelningseffekterna som följer av skatteväxlingen mellan 
kommunerna mildras genom en tillfällig treårig modell för mellankommunal utjämning 
under förutsättning av statens medgivande 

att Landstinget Gävleborg blir 100 % ägare av X-trafik AB senast från och med den 1 
januari 2012, samt 

att Landstinget Gävleborg förvärvar aktierna i X-trafik AB till bokfört värde.   

______  
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§ 124 Samråd avseende landsbygdsutveckling i strandnära 
lägen i Nordanstigs kommun. 

Dnr 2011-223-212 

Ärendebeskrivning 

Nordanstigs kommun har upprättat ett förslag till tematiskt tillägg till översiktsplanen 
som behandlar Landsbygdsutveckling i strandnära lägen, så kallade, LIS-områden.  
Tillägget redovisar sex områden, aktuella för turism, boende och friluftsliv. Områdena 
ligger i Sörfjärden, Mellanfjärden och Morängsviken. 

Hudiksvalls kommun har beretts möjlighet att yttra sig, i fråga om de utvalda LIS-
områdena. Yttrandet ska vara inkommet senast den 11 maj 2011. 

Kommunledningskontorets yttrande 
I ett förslag till samrådsyttrande avstår Hudiksvalls kommun från synpunkter på 
utvalda områden då inget tangerar Hudiksvalls kommungräns. 

Den för Hudiksvalls kommun principiellt viktiga frågan är hur Nordanstig bedömt 
möjligheten att utse LIS-områden vid havskusten. Enligt miljöbalken 7:18 e, 3 p får 
nämligen ett område för landsbygdsutveckling i strandnära lägen inte ha mer än en 
liten betydelse för strandskyddets syften i ett kust- eller kustskärgårdsområde som 
omfattar just Bottenhavskusten utanför bl.a. Nordanstigs och Hudiskvalls kommun. 
Av lagförarbetena framgår att det ska det råda en mer restriktiv syn än vanligt för detta 
område. Kommunen ska särskilt bedöma vilken långsiktig betydelse en tillämpning av 
reglerna om landsbygdsutveckling kan ha i de områden som är belägna vid 
Bottenhavet. 

Hudiksvalls kommun anser – i likhet med Nordanstigs kommun – att denna 
restriktivitet inte i sig förhindrar att kommunen prövar LIS-områden även vid 
kustbandet. Vid en sådan prövning är det angeläget att bedöma den långsiktiga 
påverkan på strandskyddet som ett LIS-område kan ha, såsom vi uppfattar lagstiftaren, 
för vart och ett av de föreslagna områdena, vilket ytterligare kan utvecklas i den 
fortsatta processen.  

Allmänna utskottet har föreslagit att samrådsyttrande till Nordanstigs kommun avges i 
enlighet med kommunledningskontorets förslag 
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Kommunstyrelsen beslutar 

att avge samrådsyttrande till Nordanstigs kommun i enlighet med 
kommunledningskontorets förslag. 

______ 
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§ 125 Lagen om valfrihetssystem - LOV 

Dnr 2011-097-732 

Ärendebeskrivning 

Lagen om valfrihetssystem (LOV) trädde i kraft den 1 januari 2009. LOV reglerar vad 
som ska gälla när upphandlande myndigheter konkurrensutsätter delar av sin 
verksamhet genom att överlåta till brukaren att välja utförare bland leverantörer i ett 
valfrihetssystem. Tjänster inom Lov är äldreomsorg, social omsorg för 
funktionshindrade, barnmorsketjänster, tjänster utförda av allmänpraktiserande läkare 
och tjänster för dagcenter.  

Hudiksvalls kommun beviljades 2008 stimulansbidrag med två miljoner kronor för att 
utreda ett eventuellt införande av LOV. Den del av bidraget som inte använts senast 
den 30 juni 2011 måste returneras till Socialstyrelsen. En del av dessa medel har 
använts till att anställa en projektledare för LOV. 

En rapport har framställts med underlag som kan ligga till grund för att fastställa om 
LOV ska införas i kommunen och i så fall inom vilket område lagen ska införas. 

Omsorgsnämnden har föreslagit att LOV införs inom hemtjänsten i Hudiksvalls 
kommun, att omsorgsnämnden får i uppdrag att verkställa införandet av LOV, samt 
att införandet ska gälla en sammanhållen hemtjänst, det vill säga att de leverantörer 
som godkänns ska tillhandahålla både omvårdnad och service. 

Allmänna utskottet har föreslagit att Lag om valfrihetssystem (LOV) införs inom 
hemtjänsten i Hudiksvalls kommun, att omsorgsnämnden får i uppdrag att verkställa 
införandet av Lag om valfrihetssystem (LOV), samt att införandet ska gälla en 
sammanhållen hemtjänst, det vill säga att de leverantörer som godkänns ska 
tillhandahålla både omvårdnad och service. 

Kommunstyrelsen har tillstyrkt allmänna utskottets förslag. 

Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde 28 mars 2011, med hänvisning till 
kommunallagens bestämmelser om minoritetsåterremiss, att återremittera ärendet till 
kommunstyrelsen för ytterligare beredning.  

Kommunstyrelsen har i sin tur remitterat frågan till omsorgsnämnden för ytterligare 
beredning. 

Omsorgsnämnden har vid sammanträde 18 april 2011 beslutat: 
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att överlämna ”LOV – lag om valfrihetssystem, klargörande i samband med 
minoritetsåterremiss” till kommunfullmäktige som svar, 

att förfrågningsunderlaget inför LOV processas fram inom omsorgsnämnden, samt 

• att i förfrågningsunderlaget reglera meddelarfriheten även hos privata utförare 

• säkra möjligheterna att kontrollera och följa upp verksamheterna liksom 
allmänhetens möjligheter till insyn, samt 

• att ställa krav på att privata utförare tillämpar kollektivavtalsliknande villkor. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar verksamhetschef Per Iversen i 
ärendet. 

Mikael Löthstam (S) lämnar förslag på genomförande av LOV från 
oppositionspartierna samt yrkar som tilläggsförslag att införandet av LOV utvärderas 
efter två år för att se eventuella konsekvenser för den enskilde samt ekonomiskt och 
verksamhetsmässigt för kommunen. 

Sammanträdet ajourneras i fem minuter. Efter fem minuters ajournering återupptas 
förhandlingarna och de olika förslagen jämkas ihop till ett enigt förslag från 
kommunstyrelsen. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att införa Lag om valfrihetssystem (LOV) inom hemtjänsten i Hudiksvalls kommun, 

att uppdra till omsorgsnämnden att verkställa införandet av Lag om valfrihetssystem 
(LOV),  

att införandet ska gälla en sammanhållen hemtjänst, det vill säga att de leverantörer 
som godkänns ska tillhandahålla både omvårdnad och service, 

att i förfrågningsunderlaget reglera meddelarfriheten även hos privata utförare, 

att säkra möjligheterna att kontrollera och följa upp verksamheterna liksom 
allmänhetens möjligheter till insyn, 

att ställa krav på att privata utförare tillämpar kollektivavtalsliknande villkor, samt 

att. införandet av LOV utvärderas efter två år för att se eventuella konsekvenser för 
den enskilde samt ekonomiskt och verksamhetsmässigt för kommunen. 
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§ 126 Rapport om det ekonomiska läget 

Ärendebeskrivning 
Ekonomichef Anders Svedman redovisar det ekonomiska läget i kommunen. Utfallet 
till och med april är – 25,8 miljoner kronor. Prognosen visar på ett överskott vid årets 
slut på 24,2 miljoner kronor.  

Kommunledningskontoret har förbrukat 39 % medan riktvärdet ligger på 33 % 
prognosen visar dock på ett överskott vid årets slut. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 127 Yttrande över Barns rätt till vård och sociala insatser 
stärks (Ds 2011:5) 

Dnr 2011-081-710 

Ärendebeskrivning 

Hudiksvalls kommun har inbjudits att avge yttrande över departementspromemorian, 
Barns rätt till vård och sociala insatser stärks, (Ds 2011:5). Yttrandet ska i tre exemplar 
vara inlämnat till Justitiedepartementet senas 6 maj 2011. 

Promemorian innehåller förslag vars syfte är att stärka barns rätt till vård och sociala 
insatser vid gemensamt vårdnadsansvar. 

En vårdnadshavare har rätt och skyldighet att bestämma i frågor som rör barnets 
personliga angelägenheter. När ett barn har två vårdnadshavare, ska dessa utöva sina 
rättigheter och skyldigheter, i förhållande till barnet, tillsammans. 
Barnrättsorganisationer och vårdgivare har påtalat att barn i vissa fall inte får tillgång 
till hälso- och sjukvård och vissa sociala insatser som barnet har behov av på grund av 
att vårdnadshavarna inte är ense. 

I promemorian föreslås det att psykiatrisk eller psykologisk utredning eller behandling 
samt vissa insatser enligt socialtjänstlagen (2001:453) och lagen (1993:387) om stöd 
och service till vissa funktionshindrade ska få ges till barnet om det krävs med hänsyn 
till barnets bästa trots att endast en av vårdnadshavarna har samtyckt till det. Det 
föreslås att socialnämnden ges befogenhet att pröva om insatsen krävs med hänsyn till 
barnets bästa.  

Lagändringarna föreslås träda i kraft den 1 januari 2012. 

Social- och fritidsförvaltningens förslag till yttrande 
Social- och fritidsförvaltningen ställer sig positiv till förslaget att socialnämnden får 
besluta om en insats trots att endast en av vårdnadshavarna samtycker.  
Vidare vill man få en ändring av förslaget till lagtext, i föräldrabalken, 6 kap. 13a §. 
Förslag till alternativ skrivning av paragrafens inledning samt första punkten: 

13 a § Står barnet under vårdnad av två vårdnadshavare, får socialnämnden, trots att endast en av 
vårdnadshavarna samtycker och om så krävs med hänsyn till barnets bästa, besluta om 

1. samtycke till psykiatrisk eller psykologisk utredning eller behandling enligt hälso- och 
sjukvårdslagen (1982:763), …  
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Man framhåller också vikten av att i föreskrifter och allmänna råd betona att det även i 
fortsättningen åligger den myndighet eller vårdgivare som beviljar insatsen eller 
erbjuder vården att i första hand, så långt det är möjligt, eftersträva samtycke från båda 
vårdnadshavarna. 

Allmänna utskottet har föreslagit att yttrande från Hudiksvalls kommun avges i 
enlighet med social- och fritidsförvaltningens förslag. 

Kommunstyrelsen beslutar 

att avge yttrande från Hudiksvalls kommun i enlighet med social- och 
fritidsförvaltningens förslag. 

______ 
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§ 128 Information från Hälsingerådet 

Ärendebeskrivning 
Kommunchef Bengt Friberg  informerar från strategidag som Hälsingerådet 
genomförde den 11 maj. Fem prioriterade samverkansområden plockades ut: 

  Omvärldsanalys 

  Påverkansmöjligheter 

  Verksamhetssamverkan 

  Infrastruktur 

 Näringsliv 

Ordföranden tackar för informationen. 

____  
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§ 129 Ansvarsfördelning för hantering av dagvattenfrågor 

Dnr 2011-295-350 

Ärendebeskrivning 

En arbetsgrupp, kallad dagvattengruppen, bildades i kommunen 2009. Tjänstemän 
från berörda förvaltningar ingår. Dagvattengruppen har bland annat till uppgift att 
arbeta med kommunens lokala miljömål som berör dagvatten. 

Dagvattnet har historiskt sett varit en fråga som hamnat mellan olika förvaltningar och 
kommunstyrelsen har därför gett dagvattengruppen uppdrag i fråga om åtgärder 
avseende dagvatten. Ett av uppdragen är att upprätta en checklista för hur 
dagvattenfrågan ska hanteras i den kommunala organisationen 

Dagvattengruppen har nu framställt ett förslag på en ansvarsfördelning av hur 
hanteringen av dagvattenfrågan skall ske i den kommunala organisationen.      Bilaga 66         
Tillsammans med andra delarbeten kring dagvattenhantering i kommunen skall denna 
handling längre fram ingå i en dagvattenpolicy/dagvattenstrategi för Hudiksvalls 
kommun. Dagvattengruppen föreslår kommunstyrelsen att godkänna 
ansvarsfördelningen för hanteringen av dagvattenfrågor i kommunen. 

Kommunledningskontoret föreslår att den presenterade ansvarsfördelningen för 
hanteringen av dagvattenfrågor i kommunen godkänns. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningskontorets förslag. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Stefan Bäckström (C), Majvor Westberg-
Jönsson (S), Göte Bohman (MP), Ann Berg (FP), Håkan Rönström (M), Kent Sjöberg 
(KD) och Jonas Holm (M) bifall till allmänna utskottets förslag.      

Kommunstyrelsen beslutar 

att godkänna den presenterade ansvarsfördelningen för hanteringen av dagvattenfrågor 
i kommunen. 

______ 
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§ 130 Information från Regionförbundet Gävleborg 

Ärendebeskrivning 
Eftersom det inte varit något möte med Regionförbundet Gävleborg sedan förra 
kommunstyrelsesammanträdet, finns inget att rapportera. 

____ 
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§ 131 Information från Sundsvallsregionen 

Ärendebeskrivning 
Nästa träff med Sundsvallsregionen är den 13 maj 2011. 

____  
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§ 132 Medborgarförslag om teaterlager 

Dnr 2010-337-035 

Ärendebeskrivning 

Anette Spjutsvik har, i ett medborgarförslag, inkommet 5 oktober 2010, föreslagit att 
Hudiksvalls kommun upplåter en uppvärmd lagerlokal där ideella teatergrupper kan 
förvara sina kläder och rekvisita. Detta för att på bästa sätt bevara och förvalta de 
saker som finns samt underlätta utlåning för den idag utspridda rekvisitan. 

Yttranden 
Tekniska nämnden. Förslaget är rationellt och bra men fastighetsförvaltningen kan inte 
till ett av många särintressen, upplåta lokal gratis. Många ideella föreningar och 
organisationer är i behov av lokal. Däremot föreslår tekniska nämnden att 
teaterföreningarna ansöker om ett riktat förenings-/kulturstöd från rätt instans och på 
så sätt finansierar föreslagen lokal. 

Lärande- och kulturnämnden. Idén om ett samlat teaterlager är bra. Lärande- och 
kulturförvaltningen har undersökt om det finns någon ledig lokal. Det har dock visat 
sig att det inte finns någon inom förvaltningen som skulle gå att använda som 
teaterlager i ett längre perspektiv. Lärande- och kulturnämnden föreslår att 
medborgarförslaget avslås. 

Kommunledningskontoret har föreslagit att medborgarförslaget, enligt de avgivna 
yttrandena, avslås. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningskontorets förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar  

att avslå medborgarförslaget. 

______  
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§ 133 Revidering av omsorgsnämndens reglemente. 

Dnr 2011-200-003 

Ärendebeskrivning 

I omsorgsnämndens reglemente, medges inte allmänheten rätt att närvara vid dess 
sammanträden.  

Av kommunallagens, 6 kap. 19a §, framgår att ” En nämnds sammanträden ska hållas 
inom stängda dörrar. Nämnden får dock besluta att dessa sammanträden ska vara 
öppna, om fullmäktige har medgett det”. 

Med fullmäktiges medgivande får nämnden besluta att den eller de som har väckt ett 
ärende genom medborgarförslag får närvara när nämnden behandlar ärendet och delta 
i överläggningarna men inte i besluten.  

En nämnds sammanträden ska dock alltid hållas inom stängda dörrar i ärenden som 
avser myndighetsutövning eller sekretess enligt offentlighets- och sekretesslagen. 

Omsorgsnämnden föreslår att dess sammanträden får vara öppna för allmänheten, 
samt, att omsorgsnämndens reglemente § 21 revideras med ny lydelse, Nämnden 
sammanträder på dag och tid som nämnden bestämmer. Nämndens sammanträden får vara öppna för 
allmänheten. Sammanträden skall dock alltid hållas inom stängda dörrar i ärenden som gäller 
myndighetsutövning och ärenden som omfattas av sekretess enligt sekretesslagen, eller om det finns 
andra skäl som arbetsutskottet beslutar om. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt omsorgsnämndens förslag med ändring i förslagets 
sista mening, …skäl som arbetsutskottet beslutar om byts ut mot …skäl som nämnden beslutar 
om. 

Kommunstyrelsen beslutar 

att följande ändring görs i förslaget till ny lydelse av reglementet: i sista meningen byts 
…skäl som arbetsutskottet beslutar om  ut mot …skäl som nämnden beslutar om. 
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Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anta omsorgsnämndens reglemente enligt omsorgsnämndens förslag med  
kommunstyrelsens ändring.  
______ 
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§ 134 Kommunstyrelsens och övriga nämnders generella 
åtaganden 2011. 

Dnr 2010-308-012 

Ärendebeskrivning 

Mellan kommunstyrelsen, kommunens nämnder och kommunfullmäktige ska generella 
åtaganden tecknas för varje år. Ett förslag till kommunstyrelsens generella åtaganden 
för 2011 har upprättats.  

Samtliga nämnder har lämnat förslag till generella åtaganden för 2011. 

Allmänna utskottet har förslagit att kommunstyrelsens och övriga nämnders generella 
åtaganden 2011 godkänns. 

Kommunstyrelsen beslutar  

att godkänna förslaget till kommunstyrelsens generella åtaganden 2011.  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna kommunstyrelsens, byggnadsnämndens, lärande- och kulturnämndens, 
Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnds, social- och fritidsnämndens, tekniska 
nämndens, omsorgsnämndens och Svågadalsnämndens förslag till generella åtaganden 
för år 2011.  

______ 
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§ 135 Ny säkerhetsskyddschef och biträdande 
säkerhetsskyddschef. 

Dnr 2011-127-022 

Ärendebeskrivning 

I säkerhetsskyddslagen (SFS 1996:627) och säkerhetsförordningen (SFS 1996:633) 
finns anvisningar på vilket sätt myndigheter ska vidta åtgärder för att skydda sig mot 
brott, sabotage, spioneri, terrorism samt åtgärder för personsäkerhet. 

I förordningen finns anvisningar om att varje myndighet ska ha en 
säkerhetsskyddschef samt en biträdande säkerhetsskyddschef för handläggning av 
ovanstående uppgifter. 

Kommunens nuvarande säkerhetsskyddschef, som tillhör tekniska förvaltningen, går i 
pension i juni 2011. Samråd har skett mellan tekniska förvaltningen, räddningstjänsten 
och kommunchefen. Efter samråd föreslås att Göran Bergsman blir ny 
säkerhetsskyddschef och att Tomas Persson blir ny biträdande säkerhetsskyddschef. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt samrådsförslaget. 

Kommunstyrelsen beslutar 

att från 1 juni 2011 utse Göran Bergsman till säkerhetsskyddschef och Tomas Persson 
till biträdande säkerhetsskyddschef. 

______ 
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§ 136 Meddelanden 

Meddelas och läggs till handlingarna.  

 Dnr 2011-74-143 

1  Beviljat bidrag till Mössöns Byalag 
 
  Dnr 2011-189-143    

2  Beviljat bidrag till Rogsta Socken Intresseförening 
 
    Dnr 2011-90-143 

3  Beviljat bidrag till Enångers Båtsällskap 
  
  Dnr 2011-128-143 

4  Beviljat bidrag till Brännås/Brändbo byalag. 

 Dnr 2011-288-614 

5  Påtecknat avtal med Högskolan Gävle om verksamhetsförlagd utbildning 
 

 Dnr 2011-192-112 

6  Beslut om förordnande av Östen Eriksson som borgerlig vigselförrättare 
 
 Dnr 2011-281-370 

7  Energiverkets information om revidering av Riksintresse Vindbruk 2011-2012
 

 Dnr 2011-260-102 

8  Valberedningen för Norrsken ABs förslag till arvode och styrelse för 
Norrsken AB 
  

9  Landstinget Gävleborgs utredning om den regionala museiverksamheten 

 

____ 
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§ 137 Delegationsbeslut 

Kommunstyrelsens allmänna utskott 2011-04-19  

____ 
 

 
 


